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INTERPELACJA 
Dotyczy: Naprawy drewnianego mostku na rzece Sokołówce w parku im. Adama Mickiewicza 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Od pewnego czasu drewniany mostek pośrodku stawu na rzece Sokołówce w parku Julianowskim jest 
wyłączony z użytkowania, utrudniając życie licznym użytkownikom tego popularnego parku, w szczególności 
osobom starszym, ale nie tylko. Dostałem w tej sprawie wiele sygnałów od mieszkańców.  W związku z tym 
proszę o następujące informacje:  

• Na ile szacowany jest koszt naprawy mostku i na który rok zaplanowane są prace? 
• Czy zabezpieczone są już środki w budżecie na w/w cel? 

Niezależnie od powyższych, zwracam się z prośbą o jak najszybsze wykonanie niezbędnych napraw, tak aby 
przywrócić komfort poruszania się po tym jednym z najpiękniejszych łódzkich parków.   

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




